
  پرسپولیس توانست در دومین دیدار خود هم به برد دست 
پیدا کند. عملکرد قرمزها مقابل نساجی مازندران چطور بود؟

پرسپولیس این فصل نیمه اول را خوب شروع نمی کند و 
این یعنی شوک باخت به الهلال هنوز روی بازیکنان هست. 
با اینکه تیم یحیی به ۳ امتیاز بازی در ۲ دیدار اخیر دست 
یافته اما آرامش نس��بی ای که در بازی های س��ال گذش��ته 
پرسپولیس وجود داشت ، در این ۲ دیدار وجود نداشت. قبل 
از ش��روع بازی های لیگ هم گفته بودم س��ال سختی برای 
پرسپولیس خواهد بود. حالا داور خواسته یا ناخواسته اشتباه 
می کن��د اما بازیکن باید بازی اش را انجام دهد. این تنش ها 
که در بازی با نساجی شاهد بودیم آرامش را از تیم می گیرد. 
همین تنش ها باعث شد خطاهای بی مورد ۲ تیم زیاد شود و 
بازیکنانی مثل ترابی و اسدی آرامش لازم را نداشته باشند. 
اگر س��یدجلال نبود، شاید اتفاقات بدی در بازی با نساجی 
در زمین می افتاد. مدیریت او در زمین و افشین پیروانی کنار 
زمین خیلی تأثیرگذار بود. ما می دانس��تیم تیم های شمالی 
همیشه مقابل پرسپولیس قد علم می کنند و دیدیم که روی 
یک اشتباه فردی که حامد لک می توانست بهتر عمل کند، 
گل دریافت کردیم. همین گل دریافتی به بازیکنان ش��وک 
وارد کرد و پس از تغییراتی که انجام شد، روند بازی عوض 
شد و تیم از جناح راست خیلی خوب حمله کرد و توانست 

گل برتری را به ثمر برساند. 
  پرس�پولیس در این دیدار هم گل دریافت کرد. دفاع این 
تیم که در چند س�ال اخیر خیلی منسجم عمل می کرد اما 
نتوانس�ته در بازی های اخیر آن روند خوبش را ادامه دهد. 
پس از رفتن بازیکنی مثل کنعانی زادگان به نظر جانش�ین 
خوبی در این پست خریداری نشده است. نظر شما در این 

رابطه چیست؟
قطعا همین طور است. آرامش و نظم دفاعی پرسپولیس 
بهم خورده اس��ت. وحید امیری دفاع چپ نیست ولی چون 
در تیم  ملی در این پست بازی می کند، یحیی هم از وی در 
خط دفاعی استفاده می کند. مهدی شیری هم نتوانسته دفاع 
راست خوبی برای تیم باشد. در دفاع وسط هم فرجی هنوز 
هماهنگی لازم را با س��یدجلال ندارد. اگر پرسپولیس خط 
دفاعش را با این نفرات نتواند ترمیم کند، نیاز به یک مدافع 

مطمئن دارد، در غیر این صورت تیم به مشکل خواهد خورد. 
  رضا اسدی با یک مبلغ گزاف به پرسپولیس آمد. آیا این 
بازیکن توانسته جانشین خوبی برای احمد نوراللهی، ستاره 

چند سال اخیر تیم باشد؟
هر بازیکنی حتی اگر س��تاره تیم سابقش هم باشد، باید 
بداند  حضورش در پرس��پولیس فرق می کند. رضا اس��دی 
بازیک��ن قابل و توانمندی اس��ت اما باید ب��ازی در تیم های 
سابقش را فراموش کند و حالا در خدمت پرسپولیس باشد. 
درست اس��ت او گل هم برای پرسپولیس  زده اما خطاهای 
بی م��ورد زیادی می کند. اس��دی هنوز نتوانس��ته خود را با 
شرایط تیم وفق دهد و اگر همین روند را ادامه دهد، مطمئن 
باش��ید خودش آس��یب خواهد دید. او ۴ بازی در این مدت 
برای پرسپولیس انجام داده اما نتوانسته خیلی خوب ظاهر 
شود. احمد نوراللهی در میانه میدان بازیکن تأثیرگذاری بود 
و اس��دی هنوز نتوانسته جانشین خوبی برای او باشد. البته 
نورالله��ی هم اوایل حضورش مثل اس��دی بود و با حمایت 
مربیان تیم او س��تاره تیم هم ش��د. رضا باید حاشیه را کنار 
بگذارد و خطاهای کمتری انجام دهد. خطا کردن اسدی به 
چشم می آید و در حال حاضر هم آمار نشان می دهد بیش 

از بازیکنان دیگر خطا انجام داده است. 
  مهدی عبدی، مهاجم جوان پرسپولیس در بازی با نساجی 
هر ۲ گل تیمش را به ثمر رساند و ستاره زمین هم لقب گرفت. 
عبدی مش��خص است که زندگی سالمی دارد. او بازیکن 
قابلی است و آینده بی نظیری دارد و اگر همین روند را ادامه 
دهد، یکی از بهترین بازیکنان ایران خواهد شد. مهم این است 
که مغرور نش��ود. هر موقع عبدی به زمین آمده، در خدمت 
تیم و مثمر ثمر بوده است. این بازیکنان قابل ستایش است 
و کم کم می تواند به مهاجم شش��دانگ و بازیکن تاریخ س��از 

پرسپولیس تبدیل شود. 
  درست است که پرسپولیس باید بدهی خود به کالدرون، 
سرمربی س�ابقش را پرداخت کند تا پنجره اش باز شود اما 
به نظر می رسد تاکنون فکری برای باز شدن پنجره و خرید 
بازیکن خارجی برای تیم نش�ده اس�ت. این در حالی است 
 ک�ه رقبا با خری�د بازیکن خارجی به فکر ترمیم تیم ش�ان

هستند. 

تا جایی که من خبر دارم، از اول فصل و پیش از بازی با 
استقلال تاجیکستان در لیگ قهرمانان آسیا به دنبال دفاع 
وسط، دفاع راست و مهاجم، چه داخلی و چه خارجی برای 
تیم بودند اما متأس��فانه باش��گاه قبل از شروع فصل جدید 
کوتاهی کرد. آنقدر پش��ت گوش انداختند و بی تفاوت عمل 
کردند که پنجره تیم بس��ته شد. یحیی گل محمدی هم در 
ح��ال حاضر برای اینکه آرامش تیمش بهم نخورد و پنجره 
نقل و انتقالاتش هم بسته است، به فکر بازیکن جدید نیست. 
قطعا او برنامه داده اما الان پول نیس��ت. متأس��فانه معلوم 
نیست درآمدی که پرسپولیس در این ۳ سال حضورش در 
آس��یا کسب کرده، کجاست؟ اگر این پول را به پرسپولیس 
می دادن��د، هم پنجره اش باز می ش��د و هم بازیکنان جدید 
خارجی می خرید. اس��تقلال و پرس��پولیس ب��رای دولت و 
وزارتخانه اس��ت. دولت خوب می داند پرسپولیس میلیاردها 
تومان در این س��ال ها به فوتبال آورده اس��ت. باید حق این 
تیم را بدهند. حداقل ۵۰ درصدش را بدهند تا پنجره نقل و 
انتقالاتش را باز کند. دولت دارد به پرسپولیس و هوادارانش 
ظل��م می کند و آرامش را از این تی��م می گیرد. اگر کمکی 

نکنند، قطعا پرسپولیس این فصل به مشکل خواهد خورد. 
در نتیجه تیم نتیجه نمی گیرد و هر خوشی ای که در این ۵ 

سال اخیر داشته، از دماغ  هوادارانش درمی آید. 
  امیدی به بهتر شدن شرایط تیم دارید؟

پرسپولیس باید به فکر آینده باشد. به هرحال کیفیت و 
نوع بازی تیم پرسپولیس نسبت به فصل گذشته تغییر کرده 
است. مدیران باشگاه باید هر چه زودتر تدابیری بیندیشند تا 
تیم را جمع کنند، در غیر این صورت پرسپولیس هم در لیگ 
و هم در آس��یا به مشکل خواهد خورد. باید مسائل مالی را 
حل کنند. پول زیادی این چند سال اخیر به وزارتخانه آمد 
اما متأسفانه جای دیگر خرج شد. باید هر کسی یک گوشه 

کار را بگیرد تا پرسپولیس به جایگاه اصلی خود بازگردد. 
  مدیریت مجید صدری را در این مدت چطور دیدید؟

آقای صدری اختیاراتش دست خودش نبوده است. آرامش 
تیم اعم از مدیر و کادر و بازیکن بهم خورده است اما به هر 
حال هر کسی که مدیر می شود باید تصمیم نهایی را بگیرد. 
اگر قرار اس��ت صدری پول نداشته باشد، برود بهتر است تا 

اینکه آبرویش را بگذارد و برود.

شروط کنته منچستریونایتد را
از استخدام او منصرف کرد

یک نش��ریه انگلیسی اعلام کرد باشگاه منچستریونایتد 
س��رمربی س��ابق اینتر را از فهرس��ت گزینه های جانشینی 
اوله گنار سولسش��ر خط  زده است. به گزارش تسنیم، طبق 
گزارش دیلی استار، کنته شخصا به هدایت منچستریونایتد 
راغب است البته تا زمانی که مدیران باشگاه به او قول ساخت 
تیمی را بدهند که بتواند برای رسیدن به لیگ قهرمانان بجنگد. 
منچستری ها تا این بخش از قضیه با سرمربی ایتالیایی مشکلی 
نداش��تند اما زمانی که از حقوق درخواستی او مطلع شدند، 
نسبت به استخدام او سرد شدند و حالا به گزینه های دیگری 
فکر می کنند. اینطور که پیداست کنته از مالکان آمریکایی 
من یونایتد ۲1 میلیون یورو در سال حقوق خواسته آن هم با 
قراردادی که تا سال ۲۰۲۵ اعتبار داشته باشد. علاوه بر این، 
او ش��رط کرده تمام دستیارانش را با خودش به اولدترافورد 
ببرد که به این ترتیب هزینه های باش��گاه برای تغییر کادر 
فنی را دوچندان خواهد کرد. از این رو با وجود آزاد بودنش 
پس از فسخ قرارداد با اینتر در پایان فصل گذشته، استخدام 
کنته برای منچستری ها غیرمنطقی جلوه می  کند. حقوقی که 
کنته از منچستری ها درخواست کرده معادل حقوقی است 
که باش��گاه لیورپول در حال حاضر به سرمربی آلمانی خود 
یورگ��ن کلوپ می پردازد. کلوپ در حال حاضر پس از دیگو 
سیمئونه )سرمربی اتلتیکومادرید( و پپ گواردیولا )سرمربی 
منچسترسیتی( سومین سرمربی پردرآمد دنیای فوتبال است. 

جزئیات قرارداد ژاوی با بارسلونا  فاش شد
نشریه اسپورت جزئیات قرارداد بارسلونا با ژاوی را منتشر 
کرد. به گزارش فارس، نش��ریه اسپورت کاتالونیا تیتر یک 
چاپ روز جمعه اش را به سرمربیگری ژاوی هرناندز و جزئیات 
قرارداد این مربی با بارسلونا اختصاص داد. این نشریه نزدیک 
به اردوگاه کاتالونیا نوش��ت: باشگاه بارسلونا قرارداد ژاوی را 
تنظیم کرده و آماده است در صورت موافقت باشگاه السد با 
جدایی او، این قرارداد را در اختیار ژاوی قرار دهد. بارس��لونا 
خود را آماده کرده قراردادی ۳ س��اله تا سال ۲۰۲۴ با ژاوی 
امضا کند. باشگاه اسپانیایی رونالد کومان، مربی هلندی اش 
را به دلیل کسب نتایج ضعیف برکنار کرد. ژاوی سال ۲۰1۵ 
بعد از قهرمانی در اروپا با بارسلونا در اوج راهی باشگاه السد 
شد و برای این تیم قطری برای مدت ۳ سال بازی کرد و در 
نهایت سال ۲۰19 روی نیمکت تیم قطری نشست. کاپیتان 
سابق بارسلونا در طول ۳ سال گذشته نتایج خوبی را با السد 
گرفته و قهرمانی لیگ س��تارگان بدون شکس��ت در فصل 
گذشته یکی از دستاوردهای ستاره سابق تیم  ملی اسپانیاست. 

مونیخ همچنان در شوک باخت
5 - صفر

مدیر ورزش��ی باواریایی ها نسبت به شکست سنگین و 
حذف تلخ این تیم برابر مونشن گلادباخ در جام حذفی آلمان 

واکنش نشان داد. 
به  گزارش رسانه AZ آلمان، در جریان بازی  های مرحله دوم 
جام حذفی آلمان، چهارشنبه شب بایرن مونیخ در خانه بروسیا 
مونشن گلادباخ با نتیجه سنگین ۵ بر صفر شکست خورد. طبق 
این گزارش، حسن صالح حمیدزیچ، مدیر ورزشی مونیخی ها 
بعد از گذشت ۴8 ساعت از این مسابقه  تلخ برای آنها، نسبت 
به عملکرد تیم و نتیجه  حاصله واکنش نشان داد و گفت: »این 
بازی بسیار غیرمنتظره بود. انگار ما اصلا در زمین نبودیم. در 
نیمه اول حتی یک نبرد را هم پیروز نشدیم. انتقال توپ بسیار 
بد بود. به طور کلی بیهوش بودیم! این سبک بازی قابل  توصیف 
نیست. می دانستیم بازی در بروسیا پارک سخت خواهد بود. 
درباره  همه چیز صحبت کرده بودیم. چنین نمایش��ی را به 
سختی می توان توضیح داد«. صالح حمیدزیچ درباره »دینو 
تاپمولر« که در غیبت »یولیان ناگلزمن« هدایت مونیخی ها را 
بر عهده دارد نیز چنین ادامه داد: »این باخت هیچ ارتباطی به 
دینو تاپمولر ندارد. در عرض 19 دقیقه ۳ گل دریافت کردیم، 
چون هیچ کدام از نبردها را نبردیم!« مدیر ورزشی بایرن مونیخ 
درباره عملکرد »دایوت اوپامکانو« هم گفت: »با هم می بریم و 
با هم می بازیم. به اوپامکانو روحیه می دهیم و او را به شرایط 
زمان حال باز می گردانیم. نمایش او در این مسابقه هم قابل  
توضیح نیست، چرا که اخیرا بسیار خوب کار کرده بود«. در 
نهایت صالح حمیدزیچ درباره واکسن نزدن »یاشوا کیمیش« 
هم گفت: »این مسأله هم ارتباطی به این شکست ندارد. اینکه 
کسی واکسن نزند، ربطی به شکست در نبردهای تن به تن 

و از دست دادن توپ ندارد!« 

باز هم لو رفتن نام برنده توپ طلا
این بار برعکس

در حال��ی که مهلت قانون��ی رای گیری فرانس فوتبال 
جهت تعیین برنده  توپ طلای امس��ال چند روز است به 
پایان رسیده اما حاشیه ای عجیب باز هم تکرار شده؛ انتشار 
چند باره  لیستی به عنوان لیست برندگان نهایی توپ طلا. 
چند روز پیش تصویری در فضای مجازی و ش��بکه های 
اجتماعی منتشر و دست به دست شد که حاوی لیستی از 
نتیجه  رای گیری فرانس فوتبال و نفرات نخست این فهرست 
بود که نشان می داد روبرت لواندوفسکی، مهاجم لهستانی 
بایرن مونیخ آلمان برنده توپ طلای امسال شده است اما 
دقت در جزئیات آن، شبهاتی را درباره درستی این لیست 
به وجود آورد؛ نام سزار آزپیلیکوئتا در لیستی که پیش از این 
منتشر شده بود، ۲ بار تکرار شده بود و اسامی روملو لوکاکو 
و کوین دی بروینه نیز با اشتباه تایپی و املایی، در آن لیست 
به چشم می خورد. حالا  به فاصله یک روز، لیست دیگری 
در فضای مجازی و ش��بکه های اجتماعی دست به دست 
می گردد که گفته می شود نتایج رای گیری فرانس فوتبال 
برای برنده  جایزه  توپ طلای امسال است که البته طبق 
آن و بر خلاف تصویر منتشر شده  نخست، این بار لیونل 
مسی، کاپیتان تیم  ملی آرژانتین و بازیکن پاری سن ژرمن 
فرانسه تنها با 1۴ رأی بیشتر نسبت به روبرت لواندوفسکی 
و کریم بنزما، در صدر فهرست و بالاتر از آنها قرار گرفته و 
برنده  جایزه توپ طلای امسال شده است! مسؤولان فرانس 
فوتبال تاکنون صحت یا عدم صحت هیچ کدام از ۲ لیست 
منتش��ر شده در روزهای اخیر را تایید یا رد نکرده اند و به 
نظر می رسد بدشان نمی آید با این اتفاق، هیجان ماجرا را 
تا روز برگزاری مراس��م اه��دای جایزه  توپ طلا در تاریخ 

هشتم آذر حفظ کنند. 

اخبار

ورزشی

بلیت فروش��ی مبارزه کش��تی آزاد آمریکا و ایران شروع 
ش��ده اس��ت و انتظار می رود تمام بلیت ها به فروش برسد. 
به گزارش اس��پورتال، بلیت فروشی دیدار دوستانه تیم های 
ملی کشتی آزاد آمریکا و ایران که ۲1 بهمن در آرلینگتون 
تگزاس برگزار می ش��ود، آغاز ش��د. این س��ایت درباره این 
مس��ابقه و همچنین پیشینه سیاسی ایران و آمریکا نوشت: 
پس از پیروزی انقلاب اسلامی ایران در سال 19۷9 روابط ۲ 
کشور کمرنگ شد. مورد استثنا، ورزشکاران و کشتی گیرانی 
هس��تند که از س��ال 1998 هر از گاهی ب��ه دیدار یکدیگر 

رفته ان��د و از آن زمان تاکنون کش��تی گیران آزاد آمریکایی 
1۷ ب��ار در ایران حضور داش��ته اند و ایرانی ها نیز 1۶ بار در 
مسابقات داخل آمریکا شرکت کرده اند. در مسابقات جهانی 
اخیر در اسلو، تیم های آمریکا و ایران با کسب ۳ مدال طلا، 
به ترتیب مقام های دوم و س��وم مس��ابقات تیمی را به خود 
اختصاص دادند. پژمان درس��تکار، سرمربی تیم  ملی ایران 
که پس از بازی های توکیو به این س��مت رسید، گفت: تیم 
 ملی ایران ب��ا قدرت تمام به دیدار آمریکا خواهد رفت. این 
مس��ابقه در زمین بیسبال گلوب لایف فیلد برگزار می شود؛ 

جایی که تیم های دانش��جویی از ایالت های اوکلاهما و آیووا 
که یکی از قوی ترین ها در مس��ابقات قهرمانی دانشگاه های 
ایالات متحده محسوب می شوند، روی تشک رقابت می کنند. 
مربیگری آمریکا بر عهده »جان اس��میت« قهرمان ۲ دوره 
المپیک و »تام برندز« قهرمان المپیک است. بلیت فروشی این 
مبارزه شروع شده است و انتظار می رود تمام ۲۷ هزار بلیت 
 این مبارزه به فروش برود. بدون شک حساس ترین مسابقه

این ۲ کش��ور به رقابت حسن یزدانی و دیوید تیلور مربوط 
می شود. 

ادامه از صفحه اول
صادرات، یک��ی از مهم ترین رکن های 
اقتصاد برای هر کشوری است. صادرات می  تواند موجب ارزآوری، 
رونق اقتصادی، اشتغال زایی، گسترش دایره ارتباطات، افزایش 
کیفیت محصولات و جبران آسیب های ناشی از کاهش تقاضا 
در بازار داخلی شود. در سال های اخیر با توجه به تحریم های 
ظالمانه ایالات متحده علیه ایران و افزایش مشکلات اقتصادی، 
یکی از بهترین راهکار ها برای حل این مساله، حرکت به سمت 

صادرات است. 
در دهه های اخیر بیش��ترین صادرات ایران مربوط به نفت 

می  ش��ود اما با توجه به اینکه نفت یک منبع زیرزمینی است 
و روزی تمام می شود، باید به فکر جایگزین های دیگری برای 
صادرات بود. رهبر معظم انقلاب در سال های اخیر بارها تاکید 
کردند باید وابستگی کشور به صادرات نفت از بین برود. در ۲ 
سال اخیر بعد از خروج شرکت های کره  ای از بازار لوازم خانگی، 
این صنعت جانی دوباره گرفت و نه تنها جواب نیاز بازار داخلی 
را داد، بلک��ه در حال حاضر به کش��ورهای مختلف دنیا لوازم 

خانگی صادر می  کند. 
بر اس��اس آم��ار موجود، درآمد س��الانه ای��ران از صادرات 
لوازم خانگی به طور میانگین حدود ۲۰۰ میلیون دلار اس��ت. 

وزارت صنعت، معدن و تجارت برای صادرات لوازم خانگی در 
س��ال 1۴۰۰، رشد بین 1۰ تا 1۵ درصدی را در نظر گرفته و 
تولیدکنندگان باید تمام تلاش خود را در راس��تای تحقق این 

هدف انجام دهند. 
کولر آبی، آبگرمکن، یخچال و فریزر، کالاهای اصلی ایران در 
صادرات لوازم خانگی هستند که بیشترین سهم را در ارزآوری 
دارند و با توجه به صادر شدن لوازم خانگی دیگر مانند ماشین  
لباسشویی و تلویزیون متوجه جان گرفتن صنعت لوازم خانگی 
می  ش��ویم؛ صنعتی که کمتر کسی فکر می  کرد بتواند بعد از 
خ��روج کره  ای ها، حتی نیاز داخ��ل را بر  آورده کند اما در حال 

حاضر نه تنها نیاز داخل را بر  آورده کرده   است، بلکه صادرات و 
ارزآوری نیز داشته است که سهم کشور  های عراق، افغانستان، 

ترکیه، پاکستان، امارات و اردن از بقیه کشورها بیشتر است. 
زمانی که رهبر بزرگوار انقلاب فرمودند نباید به نفت متکی 
بود، در همان زمان اندیش��مندان، اقتصاددانان و صنعتگران 
راهکار ها و پیشنهادات خود را ارائه دادند؛ پیشنهاداتی مانند 
صادرات فرش و صنایع دس��تی، پس��ته، زعفران، میوه  جات، 
سبزیجات، چرم و... . اما کمتر کسی در آن زمان فکر می  کرد 
بتوانیم امید به ارزآوری سالانه ۲۰۰ میلیون دلاری از صنعت 

لوازم خانگی داشته باشیم.

جزئیات دیدار کشتی ایران  وآمریکا با حضور ۲۷ هزار تماشاگر

یزدانی و تیلور در زمین بیسبال

صادرات لوازم خانگی، نتیجه اعتماد به توان داخل

تیم ملی فوتبال امید ایران از سد لبنان گذشت
تی��م مل��ی فوتبال امی��د ایران روز جمعه در مرحله مقدماتی مس��ابقات قهرمانی زیر ۲۳ س��ال آس��یا، لبنان را شکس��ت 
داد. در مرحله مقدماتی مس��ابقات قهرمانی زیر ۲۳ س��ال آس��یا برای حضور در المپیک ۲۰۲۴، پنجش��نبه ۲ تیم ایران 
و لبن��ان ب��ه مص��اف ه��م رفتند که ش��اگردان مهدی مهدوی کی��ا در پایان با نتایج ۲ بر صفر از س��د لبن��ان عبور کردند. 

رقابت های هفته سوم لیگ برتر فوتبال 
امروز با انجام ۴ مس��ابقه آغاز می شود 
که در مهم ترین مس��ابقه اس��تقلال میزبان تیم تراکتور 
تبریز است. استقلال فصل را خوب شروع کرده و ۶ امتیاز 
از ۲ بازی ابتدایی نش��ان از مدعی بودن این تیم محبوب 
دارد. آبی پوش��ان حالا باید با تیمی قدرتمند و منس��جم 
ب��ه نام تراکتور تبریز بازی کنن��د. اگر این بازی به خاطر 
شرایط کرونایی بدون تماشاگر برگزار نمی شد، قطعا یکی 
از پرتماشاگرترین مسابقات فصل ۲1 می شد. استقلال با 
رونمایی از بازیکن کامرونی - فرانسوی اش یامگا نشان داده 
در ای��ن فصل زهردارترین خط حمل��ه لیگ را در اختیار 
خواهد داشت، بویژه اینکه قرار است یک مهاجم فرانسوی 
دیگر هم به نام ژستد به این تیم اضافه شود. به نظر می رسد 
استقلال بعد از مدت ها به آرامش رسیده و حالا هواداران 
منتظر س��ومین برد فصل خود هس��تند اما در آن سوی 
میدان هم فیروز کریمی مربی کارکشته ای است که سابقه 
سرمربیگری در استقلال را نیز دارد و با آجورلو، مدیرعامل 
باشگاه استقلال هم رفاقتی دیرینه دارد. دوستان قدیمی 
حالا رقابت جانانه ای در میدان مس��ابقه خواهند داش��ت. 

تراکتور در ب��ازی اول فصل 
خود آنقدر ناامید کننده ظاهر 
ش��د که هوادارانش را دچار 
ترس کرد اما در بازی دوم با 
یک برد خوب خانگی مقابل 
نفت آبادان به آرامش رسید. 
باید دید قرمزپوشان تبریزی 
مقابل اس��تقلال کدام چهره 
خود را نمایان می کنند؟ این 

مس��ابقه یکی از زیباترین و حساس ترین رقابت های نیم 
فصل اول است و امیدواریم به همان اندازه که حساسیت 

دارد، تماشاگرپسند و زیبا هم از کار دربیاید. 
مجیدی: بازی راحتی با تراکتور نداریم ■

س��رمربی تیم فوتبال اس��تقلال گف��ت:  طبیعتا بازی 
راحت��ی نداریم. فرهاد مجیدی در نشس��ت خبری پیش 
از ب��ازی با تراکتور اظهار داش��ت: طبیعتا ب��ازی راحتی 
نداری��م ولی به دنبال این هس��تیم که بهترین عملکرد را 
ب��ه نمایش بگذاریم. بازیکن جدید )ژس��تد( به این بازی 
نمی رسد ولی فکر می کنم کارهای قراردادش امروز )دیروز 

جمع��ه( انجام ش��ود. غایبی 
نداریم. س��رمربی اس��تقلال 
درباره وضعیت سیدحس��ین 
حس��ینی گف��ت: او به بازی 
می رس��د. وی درباره شرایط 
برگ��زاری مس��ابقات لی��گ 
برتر و اینکه گفته می ش��ود 
زمان بازی های اس��تقلال با 
پرسپولیس هماهنگ نیست، 
عنوان کرد: از این مسائل سر در نمی آورم و در حیطه کاری 
من نیس��ت. مجیدی درباره تیم تراکتور گفت: هر ۲ بازی 
آنها را نگاه کردیم. تیم خوب، جوان و دونده ای هس��تند. 

هر تیمی مقابل استقلال انگیزه خاص خودش را دارد. 
کریمی: عباس زاده را نداریم ■

  فیروز کریمی در نشست خبری پیش از دیدار تیمش 
برابر اس��تقلال اظهار داشت: بازی پیش رو خیلی جذاب 
و سنگین اس��ت. اساسا دیدار تیم های رده سوم و چهارم 
فصل قبل در همه جای دنیا از حساسیت بالایی برخوردار 
است. درست است تیم چهارم جدول ممکن است سهمیه 

بگیرد ولی همیش��ه ۳ تیم اول لیگ ها ویژگی هایی دارند 
و این رقابت جالب می ش��ود. اس��تقلال امسال تیم خیلی 
خوبی است و با بازیکن خارجی جدیدشان تیم فوق العاده 
خوبی خواهند داشت. وی در ادامه افزود: بین همه تیم ها 
استقلال ویژگی های خیلی خوبی دارد و قطعا حرف هایی 
برای گفتن خواهد داش��ت. برای باز ش��دن پنجره ما هم 
خیلی تلاش شد ولی این اتفاق رخ نداد و در بازی اول با 
بازیکنان جوان به میدان رفتیم. به غیر از آن بازی، الان تیم 
ما مدعی کسب سهمیه است و خودمان را رقیب می دانیم. 
ما ۳ امتیاز اول را از دست دادیم ولی هنوز شانس داریم. 
این بازی فوق العاده س��نگین اس��ت و ان شاءالله هواداران 

شاهد یک بازی خوب باشند. 
کریمی همچنین با اش��اره ب��ه غایبان تیمش در بازی 
مقابل اس��تقلال گفت: عباس زاده مصدوم است و او را در 
اختیار نداریم ولی هادی محمدی به تمرین آخر رسید اما 
با این حال باید دید می تواند بازی کند یا خیر. ما بازیکنان 
زیادی از دست دادیم، از جمله ۳ کاپیتان تیم  ملی که حالا 
در اختیار نداریم. البته بازیکنان جوانی که اضافه ش��دند 

آینده دار هستند.

آغاز هفته سوم لیگ برتر فوتبال با تقابل حساس استقلال- تراکتور

جذاب مثل همیشه
گزارش

نگاه

زهره فلاح زاده: تیم پرسپولیس در هفته دوم رقابت های لیگ برتر، در ورزشگاه آزادی با نتیجه 1-۲ برابر 
نس��اجی مازندران به پیروزی دس��ت یافت تا با ۶ امتیاز و تفاضل گل کمتر نسبت به تیم های سپاهان و 
گل گهر در رده سوم قرار  بگیرد. هر ۲ گل قرمزپوشان را مهدی عبدی، مهاجم جوان این تیم به ثمر رساند. 
البته پرسپولیسی ها در دومین دیدار هم نتوانستند دروازه شان را بسته نگه دارند تا مشخص شود نقطه 

قوت چندین ساله آنها دچار ضعف هایی شده است و کادر فنی باید به فکر ترمیم آن باشد. »وطن امروز« پس از این دیدار با 
بهزاد داداش زاده، پیشکسوت پرسپولیس گفت وگو کرد. داداش زاده سال سختی را برای قرمزها پیش بینی کرد و معتقد است 

پرسپولیس نتوانسته بازی خوبی در هفته های اخیر به نمایش بگذارد. 

گفت وگوی »وطن امروز« با بهزاد داداش زاده پس از برد مقابل نساجی 

پرسپولیس فصل سختی خواهد داشت

شنبه 8 آبان 1۴۰۰
وطن امروز     شماره 3336


